
Formulier - Mondelinge vraag

Bruno Jacques Walter Matthys (sp.a) op 12-05-2019 21.47 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Complexe administratie verhoogde tegemoetkoming provinciebelasting 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Geachte Deputatie, De inning van de Provinciebelasting gebeurt dit jaar op een andere manier voor
mensen die recht hebben op een verhoogde tegemoetkoming. Zoals u weet hebben mensen met een
laag inkomen recht op vrijstelling van deze belasting. In het verleden volstond een roze
identificatieklever om te bewijzen dat men recht had op deze vrijstelling, maar vanaf dit jaar moet
een document 'verhoogde tegemoetkoming' door het ziekenfonds afgeleverd worden. Deze
wijziging werd niet gecommuniceerd door de provinciale administratieve diensten, met als gevolg
een grote chaos bij de ziekenfondsen en een groot pak meerwerk. 
  
Concrete vragen:
Mijn vragen: 1) Waarom werd deze regel ingevoerd zonder enig overleg tussen de financiële
diensten van de Provincie en de ziekenfondsen? 2) In tijden van streven naar administratieve
vereenvoudiging wordt hier werk gemaakt van het ingewikkelder maken van de administratie.
Waarom? 3) Kan u opdracht geven deze nutteloze maatregel terug te schroeven? Met vriendelijke
groeten, Bruno Matthys Fractieleider Sp.a Provincie Oost-Vlaanderen 
  


